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Justyna Podolska 
z córeczk  Marlen
zajmuje si  domem

 
Niestety, mimo e bardzo chcia-

am dotrze  na wybory, to moja có-
reczka si  mocno rozchorowa a i nie 
uda o mi si  wyrwa , by pój  odda  
g os. Uwa am jednak, e na wybory 
chodzi  trzeba, bo to nasz obywatel-
ski obowi zek. Je eli kto  z powodu 
widzimisi  nie zag osowa , to, moim 
zdaniem, nie powinien wypowiada  
si  na temat sytuacji w kraju. Ka dy 
mo e zag osowa  jak chce, na tym 
polega demokracja. 

Spodziewa am si , e PiS wygra 
wybory, by o to oczywiste i jestem 
z tego powodu zadowolona. Mo liwe, 
e patrz  na partie polityczne przez 

pryzmat tego, e mam trójk  dzieci. 
Rz d Prawa i Sprawiedliwo ci zdecy-
dowanie u atwi  mi  nansowe aspekty 
macierzy stwa - programy dotacyjne, 
500+, 300+. Jestem pozytywnie na-
stawiona na nast pne cztery lata ich 
rz dów. Wiem, e spe ni  wszystkie 
obietnice wyborcze, poniewa  spe nili 
w poprzedniej kadencji zapowiedziane 
obietnice. 

Je eli chodzi o przedstawicieli na-
szego powiatu, którzy zostali wybrani 
do Sejmu, to jedynie mog  powie-
dzie , e kojarz  pana Grzyba. 

Od nowego rz du oczekiwa a-
bym tego, by zaj li si  spraw  rent po 
zmar ych rodzicach. Dlaczego dzieci 
maj  p aci  za to, e zmar y rodzic nie 
przepracowa  wymaganych lat? Doty-
czy to mnie osobi cie, poniewa  ojciec 
moich dzieci nie yje, a brakowa o 
mu tylko kilka dni przepracowanych.

Andrzej Dyba 
kierownik robót 
rusztowaniowych

Naszym obywatelskim obowi z-
kiem jest uczestnictwo w wyborach. Ja 
oczywi cie swój g os odda em, cho  
pozostawi  dla siebie informacj , na 
kogo i z jakich powodów. Nie jestem 
zbytnio zadowolony z wyników, jednak 
na tym przecie  polega demokracja, 
e nale y uszanowa  g os wi kszo ci. 

Tegoroczna frekwencja nie zawio-
d a i wiele osób si  po prostu zmobili-
zowa o. Moim zdaniem osoby, które na 
wybory nie posz y, ale nie z przyczyn 
losowych, tylko bez powodu, nie po-
winny si  teraz wypowiada , e nie 
podoba im si  dany wynik, czy e co  
powinno by  zrobione tak, a nie inaczej. 
Demokracja ma to do siebie, e wi k-
szo  decyduje i trzeba tak  decyzj  
zaakceptowa , a je eli chce si  zmian, 
to trzeba da  co  od siebie, chocia by 
po wi ci  czas na oddanie g osu. 

Przewidywa em, e wybory sko -
cz  si  triumfem Prawa i Sprawiedliwo-
ci. Oni zach cili swoich wyborców, jak 

to zrobili to jedna kwestia, wa ne jest, 
e by o to skuteczne. To, jakie kon-

sekwencje ich post powanie niesie 
za sob , nie ma ju  znaczenia, bo oni 
swoj  dotychczasow  polityk  b d  
kontynuowa . Od opozycji oczekuj , 
by sprawdzali i kontrolowali, co robi 
sejmowa partia rz dz ca.

Nie wiem, czy to kwestia, któr  
mogliby rozwi za  przedstawiciele 
naszego powiatu w rz dzie, jednak 
dobrze by oby, eby zwi kszy  w na-
szym powiecie, a szczególnie w Ostrze-
szowie, liczb  miejsc parkingowych, bo 
naprawd  jest ciasno. 

Zbigniew Zawada
rolnik

Uwa am, e b d c obywatelem 
danego kraju nale y uczestniczy  
w wyborach. Po pierwsze dlatego, 
eby wspólnie decydowa  o tym, kto 

b dzie reprezentowa  stanowisko 
i zdanie spo ecze stwa, a po drugie 
ze wzgl du na to, by w ogóle móc 
si  wypowiada  na temat sytuacji 
naszego kraju. Nie g osowa e  - nie 
narzekaj. Bardzo ma o osób chodzi 
g osowa , co mi si  nie podoba, 
mimo e tegoroczna frekwencja by a 
najwy sza na przestrzeni ostatnich 
trzydziestu lat, to nadal by a niska. 

Uwa am, e mimo przewagi Pra-
wa i Sprawiedliwo ci, to oni i tak 
w pewien sposób przegrali. Patrz c 
na to, ile pieni dzy rozdali, to otrzy-
mali w zamian ma o g osów. Moim 
zdaniem nie powinni tyle rozdawa . 
Mo e to i lepiej, e PiS nie b dzie 
mia  a  takiej przewagi w Sejmie jak 
wcze niej, poniewa  dzi ki temu 
mo liwe, e pos owie b d  bardziej 
szanowa  spo ecze stwo. 

Mieszkam na wsi i nie do ko ca 
rozumiem, z jakiego powodu w ród 
mieszka ców wsi PiS otrzyma  takie 
poparcie. Oni tak naprawd  nic nam 
nie dali, a wie  si  im odwdzi cza 
chyba tylko za to, e za du o im 
nie zabrano, w porównaniu do resz-
ty spo ecze stwa.

G osowa em na naszego pos a 
Andrzeja Grzyba, poniewa  jest 
osob , któr  mog  spotka  i z ni  
porozmawia , zawsze wys ucha czy 
postara si  pomóc rozwi za  nurtu-
j ce problemy. 

Joanna Korza ska
uczennica ZS nr 1 

Oczywi cie, e by am na wy-
borach. Uwa am, e jest to obo-
wi zek ka dej osoby uprawnionej 
do g osowania. W ko cu yjemy 
w tym kraju i powinni my chcie  
mie  wp yw na jego losy i dzia ania 
osób, które reprezentuj  nasze spo-
ecze stwo. W tym roku mobilizacja 
by a bardzo du a, jednak my l , 
e spowodowane to by o tym, e 

po owa wyborców bardzo popiera 
jedn  z partii, a druga po owa zrobi 
wszystko, by ta partia nie rz dzi a. 
Moim zdaniem, osoba, która celowo 
nie posz a zag osowa , nie powinna 
komentowa  decyzji rz du. 

Nie jestem skupiona na jednej 
partii, nie mniej nie wygra a ta, na 
któr  g osowa am. Do wyników je-
stem nastawiona neutralnie i uwa-
am, e co ma by , to b dzie. 

W wielu krajach, w tym w naszym, 
wybory parlamentarne czy prezy-
denckie polegaj  na tym, e wy-
bieramy mniejsze z o. Nasz powiat 
reprezentowa y trzy osoby - Kata-
rzyna Sójka, Andrzej Grzyb i Marcin 
Gagatek i musz  przyzna , e nie 
g osowa am na adn  z nich, nie 
znam ich i nie wiem, jakimi w rze-
czywisto ci s  kandydatami i jakie 
pogl dy reprezentuj .

Rz d powinien przemy le  pod-
niesienie p acy minimalnej, bo co 
z tego, e b dziemy zarabia  mini-
mum cztery tysi ce, jak przyk adowo 
chleb b dzie kosztowa  trzydzie ci 
z otych? 

Miros awa Bielicka 
rencistka

Je eli chodzi o moje powyborcze 
odczucia - uwa am, e wszystko za-
ko czy o si  ca kiem dobrze. Mimo 
e g osowa am na inn  parti , my l , 
e w jakim  stopniu dobrze, e to 

PiS wygra o. Mój g os motywowany 
by  troszeczk  wp ywem rodziny, ale 
równie  moim w asnym zdaniem. Od 
lat g osuj  na t  sam  parti  i my-
l , e to si  nie zmieni, nawet je eli 

nie do ko ca b d  z tych pos ów 
zadowolona. 

Frekwencja w tym roku by a do  
zadowalaj ca, chocia  mog aby by  
lepsza. Moim zdaniem uczestnictwo 
w wyborach powinno by  obowi z-
kowe, s  pa stwa, w których jest 
taki przymus. 

Nie mam nic przeciwko wynikom 
wyborów. Wola abym, eby te g osy 
by y troch  bardziej równe, tak by 
jedna partia nie mog a decydowa  
o wszystkim. Jednak yjemy w kraju 
demokratycznym, co oznacza, e 
jakikolwiek by nie by  wynik, trzeba 
si  z nim pogodzi  i go uszanowa . 

Ci ko wypowiedzie  mi si  na 
temat kandydatów z naszego powia-
tu. Nie znam ich za dobrze, jednak 
podoba mi si , e przedstawiciele, 
z którymi na co dzie  mo emy si  
spotka , chc  i b d  nas reprezen-
towa  w Sejmie. 

Jestem w takim wieku, e nie 
zwracam ju  zbyt du ej uwagi na 
dzia ania polityczne. Jedyne, cze-
go oczekuj , to eby politycy nam 
nie szkodzili.
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